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DAY 1 桃园机场/送饭店/自由活动 
无供餐 

4.5*桃园桃花园饭店或同级 

 桃园机场。专人接机，送桃园地区酒店。没有行程。 

DAY 2 
桃园出发，台北中正纪念堂/伴手礼/九份/雪山隧道(途经)/ 
苏花公路/太鲁阁国家公园/牌坊/燕子口步道/长春祠/ 
东大门夜市 

早餐 

4*花莲碧海蓝天或同级 

 

【中正纪念堂】是一座为纪念故前总统蒋介石而兴建的建筑，古色古香的中国宫殿式建筑，庄严宏伟。【九份】

环山面海，拥有变化多端的山海美景，保有纯朴的旧日生活风貌，自然而然的也承袭了许多美食，怀旧气息，

千万不可错过。【雪山隧道】台湾最长的公路隧道，在世界公路隧道排行第五，隧道开通之后，前往东部地区

旅游更为方便。【太鲁阁国家公园】以雄伟壮丽、几近垂直的大理岩峡谷景观闻名，崖壁峭立，景致清幽，「太

鲁阁幽峡」因而名列台湾八景之一。【燕子口步道】大理石峭壁上可见到许多小洞穴，每当春夏之际，常有小

雨燕和洋燕在峭壁间穿梭鸣唱，或在洞穴内筑巢，故而得名燕子口【长春祠】唐式风格的建筑依地势嵌入山

壁间，清新的泉水自山壁涌出，形成一道飞瀑。 周围具环形步道，可饱览峡谷及曲流风光。 

DAY 3 

花莲乘船太平洋赏鲸(含票)(如遇天候不佳,则改往花莲海洋公园)/

阿美族山地特产馆/乘火车往宜兰火车站/几米广场/ 

丢丢当森林公园/头城农场/农场活动/天灯 DIY/放天灯祈福 

早餐/午餐:原住民餐/晚餐:农场 BBQ 

宜兰头城农场或同级 

 

【花莲赏鲸】随着微微凉风吹拂的航行过程中，是惬意，也是享受！赏鲸船的专业解说员带领你畅游花莲的

山川地貌、历史传故事，也介绍着属于这块土地的生物资源及鲸豚种类。【几米广场】位于宜兰火车站旁，原

为铁路局旧宿舍区，除了保留历史建筑外，并将原本废弃的空间打造全国首座几米广场，真实呈现绘本家-几

米的绘本里场景与人物。【农场活动】探访园区内的动、植物。并制作祈福天灯，在天灯上写下祈福与心愿，

将天灯点亮待天灯受热膨涨即冉冉升空。 

DAY 4 

宜兰出发，台北圆山风景区/天禄招财馆/忠烈祠/珍珠推广中

心/淡水渔人码头/情人桥/淡水老街/火车吃水/金色水岸公园

/士林夜市 

早餐/午餐:小笼包 

4*台北洛基饭店松江馆或同级 

 

【圆山饭店风景区】景观视野佳，前临基隆河，西眺淡水，圆山饭店外观红柱金瓦气势宏伟，衬托富丽堂皇

的古典气氛。【忠烈祠】祠内供奉为国牺牲的革命烈士，最值得一提的是，大门前站岗的卫兵个酷似雕像，而

每小时卫兵交接换哨仪式，更是蔚为特色。【渔人码头】跨越港区专供行人观景的情人桥，倚靠围栏迎风欣赏

着淡水河口的景致，是一种悠闲的享受，更成为台北年轻男女的约会圣地。【淡水老街】老街保留了当年旧建

筑的屋舍风采，集美食、小吃于一身，具民俗色彩与怀旧风味。【火车吃水】淡水火车站终点是火车的停车场，

1958 年前的蒸气火车因为没有附加煤水车，所以到达淡水站时必须补水，烧水以蒸汽转为动力，在铁轨尽头

的旁边有水塔，同时在水塔旁有煤炭堆提供加煤，在地民众就称这动作为「火车吃水」【金色水岸公园】【士

林夜市】台北市最具规模的夜市之一，可品尝豪大鸡排、士林大香肠等知名小吃，也可享受购物服饰的乐趣。 

DAY 5 台北-桃园机场-甜蜜的家 早餐 

 自由活动，于指定集合时间乘车前往桃园机场搭机飞返家园。 

*注明：游览行程的先后顺序及住宿饭店均以台湾旅行社之安排为准。 

  

五天花莲赏鲸东部之旅 

超 
4*饭店/农场/太平洋赏鲸/太鲁阁 

购物站: 山地特产、天禄招财馆、珍珠、伴手礼。 
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DAY 1 Taoyuan International Airport/Transfer to Hotel 
No Meal 
4.5* Taoyuan Tao Garden Hotel or similar 

 Upon arrival Taoyuan International Airport, transfer to hotel check in & free and leisure. 

DAY 2 

Taipei CKS Memorial Hall / Pastry Shop / Chiufen / 

pass Hseuhshan Tunnel & Suhua Road / Taroko 

National Park (Memorial Arch, Swallow Grotto, 

Eternal Spring Temple) / Tongtamen Night Market  

B’Fast 
Hualien Ocean Hyaline or similar  

 

【C.K.S Memorial Hall】The most magnificent monuments in Taipei, it commemorate the passing of President 
Chiang Kai-shek.【Chiufen】Chiufen was a filming at the domestic film "A City of Sadness", the unique old 
buildings, slopes and local conditions, due the film attracted attention abroad.【Hseuhshan Tunnel】or "Snow 
Mountain" tunnel, is the longest tunnel in Taiwan, located on the Taipei-Yilan Freeway (Taiwan National Highway 
No. 5). It opened on June 16, 2006.【Taroko National Park】The fourth National Park, Taroko Gorge is 
sufficiently view disdain for the world the geographical landscape.【Swallow Grotto】This part of Tailuge (Taroko) 
Gorge is composed of marble cliff faces covered with small holes, the result of long-term erosion by river and 
ground water. House swifts and Pacific swallows often forage and nest here, giving the place its name.【Eternal 
Spring Temple】Situated on the valley with the beautiful scene. 

DAY 3 

Hualien Whale Watching by Boat (Change to Farglory 

Ocean Park if weather affected) / Aboriginal products shop 

/ Train to Yilan / Jimmy Square / Toucheng Farm 

/ Farm activities / DIY Sky Lantern 

B’Fast / Lunch / Dinner 
Yilan Toucheng Leisure Farm or similar 

 

【Hualien Whale watching】Learn about Hualien biological resources and whale species.【Jimmy Square】

Jimmy Square is first theme square in Taiwan, Art from the well-known "Jimmy", Picture book "Turn Left, Turn 

Right" and "Starry Starry night" scene in the square to reproduce the original.【Farm Activites】Watch the trees, 

plants, farm animals, butterflies, birds, of different species found in the Farm. Making lanterns by yourself, after 

light, they will fly up to the sky, with your written wishes and prayers of peace. 

DAY 4 
Yilan / Taipei Grand Hotel Scenic / Tienlu Arts 

Center / Martyr Shrine / Pearl Center / Fisherman's 

wharf / Danshui Old street / Shihlin Night Market 

B’Fast / Lunch 
Taipei Green World Songjiang or similar 

 

【Taipei Grand Hotel scenic】Round Mountain landscape view is good, convenient traffic around, surrounding 

recreation points, there Martyrs, new parks, such as the Grand Hotel, the local trails cicadas heard.【Martyr’s 

Shrine】Built to dedicate to the 390,000 soldiers killed in the service of their country.【Fisherman's Wharf】

Located in the conjunction of Tamsui River and the sea. You can enjoy the Kwun Yin Shan and the Tamsui River 

scenery here. It is a good place for family activities and leisure. The Lovers' Bridge, built in 2003, is a beautiful 

landmark in Tamsui and became a popular place of dating.【Tamsui Old Street】Tamsui old street is a 

combination of food, snacks and old buildings with folk colors and nostalgic flavor. The most popular traditional 

snacks Agei and Iron Egg are worth to try.【Shihlin Night Market】It is one of the most popular night markets 

in Taipei City, known for its traditional snacks such as chicken steak, smelly tofu, oyster dumplings, frog eggs and 

Shihlin sausages and more. Shihlin Night Market is not only good for food but also a good choice of shopping. 

DAY 5 Taipei – Taoyuan International Airport – Sweet Home B’Fast 

 Free activities, Transfer to airport for flight back home. 

* Any discrepancies please refer to the Chinese itinerary for accuracy. 

 

 

 

Shopping Stop: Aboriginal、Pearl、Tienlu、Pastry shop。 

5D EAST TAIWAN LEISURE TOUR 

超 
4*Hotel / Farm / Hualien Whale Watching / Taroko 
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五天 花莲赏鲸 东部之旅 (4*饭店.农场.太平洋赏鲸.太鲁阁) 

5 Days East Taiwan Leisure Tour 

Tour Code 

NTP5 

ADULT/CHILD WITH BED/CHILD NO BED Ext. PRN in TPE Local 4★ 

2-3Pax in 

Saloon 

4-5Pax in 

8seats 

VAN 

6-7Pax in 

8seats 

VAN 

8Pax in 

9Seats 

Van  

9-13Pax 

in Coach 

14-15Pax 

in Coach Twin/Triple  

Shopping SGD 750 SGD 520 SGD 430 SGD 440 SGD 410 SGD 370 SGD150/220 

No Shopping  SGD 780 SGD 570 SGD 460 SGD 455 SGD 525 SGD 450 SGD150/220 

  

*Service fee : SGD$24 P/P  (Compulsory charge in Singapore) 

*Single Supplement SGD$245 P/P  

Leisure Farm/Hualien stay at SAT/Holiday, need surcharge SGD$35/Pax/Night 
        

IMPORTANT NOTICE: 

1. Pax can NOT choose hotel.  Hotels may only be advised (by latest) 1 week before departure. 

2. Quotation only provide 2ways airport transfer.  

3.   1 adult & 1 child share room, child is the same price with adult  

      2 adults & 1 child share room, child extra bed 85%, child no bed 65%  

6. Blackout Date, the rates are to be advised. 

2-5April 2020  Tomb Sweeping Day 

25-28June 2020 Dragon Boat Festvial 

1-4Oct. 2020 Mid Autumn Festival 

9-11Oct. 2020 National Day  

24Dec2020-03Jan2020 X*mas & New Year 

7. Child ≧10Years, can't allowed child no bed. 
   

8. Request English speaking local guide need Surcharge SGD250/DAY/GROUP 

9. For PRIVATE Shopping tour, if pax is leave the tour during tour period, tour fare will not  

    refund and No-Shopping surcharge SGD$300 per pax is applicable. 

    

 

       (CH – 09/03/2020) 
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